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Stichting Bewegen is Goud 

INITIATIEFVOORSTEL VOOR DE RAAD 

Minister Schippers wil dat iedereen, jong en oud, in de eigen buurt veilig kan sporten en bewegen. 

Sporten en bewegen legt ook de basis voor een gezonde en actieve levensstijl. Dit helpt lichamelijke 

klachten te voorkomen en dringt het ziekteverzuim terug. Sporten en bewegen geeft mensen 

zelfvertrouwen en stimuleert sociale vaardigheden. Ook is het een belangrijk om de leefbaarheid in 

dorpen en buurten te vergroten. Om sporten en bewegen in de buurt een nieuw impuls te geven, wil 

minister Schippers meer en slimmere verbindingen met o.a. scholen en sportclubs. Wetenschappelijk 

onderzoek bewijst overigens ook dat verantwoord sporten de kwaliteit van leven bevordert. 

Healthy aging. 

Bewegen staat hoog in vaandel bij Healthy aging City Groningen maar de enige die niet volledig lijkt 

mee te draaien is de gemeente Groningen. 

Door de sporthallen de afgelopen 25 jaar alleen maar te concentreren bij onderwijsinstellingen zijn 

de openbare sporthallen niet meer beschikbaar voor verschillende doelgroepen die tijdens kantoor- 

en lesuren willen sporten. Ouderen daarentegen zijn mobieler in de ochtend tot eind van de middag 

en gaan daarna de deur niet uit. 

Het voorstel is dan ook dat Sport050 onafhankelijk van scholen sportfaciliteiten in gemeente 

Groningen ontwikkelt. Hiervoor is net als bij onderwijs een vastgoedbudget vastgesteld bij de 

voorjaarsnota en de definitieve begroting. 

Vastgoed voor sport 

Breng alle bestaande sportaccommodaties en sportvelden in een eigen vastgoed bv. zoals bij 

Martiniplaza. Maak Sport050 eindverantwoordelijk voor de exploitatie en onderhoud, zodat 

achterstallig onderhoud niet meer voor hoeft te komen. 

Verdeling school gebonden en openbare sporthallen 

De verdeling over de stad van school gebonden spothallen en openbare sporthallen zou per 

stadsdeel maximaal twee derde school gebonden en één derde openbare sporthallen moeten zijn.  

Bereikbaarheid sporthallen 

In de visie mobiliteit onder de naam Groningen goed op weg vastgesteld door de raad op 15 

december 2021 heeft de raad vastgesteld dat lopen en fietsen samen met het OV leiden zijn in de 

bereikbaarheid binnen de stad. Lopend en fietsend moeten sportvoorzieningen binnen 15 minuten 

bereikbaar zijn. Volgens ons haalt de gemeente met haar huidige visie tot 2037 deze norm over de 

hele stad niet. Veiligheid is ook een zeer belangrijke factor.  

Leefbaarheid Bestaande wijken 

We constateren dat de gemeente zich alleen maar bekommert op de nieuwbouwwijken binnen de 

gemeente Groningen. In de bestaande wijken komen er meer inwoners bij, door wat stedenbouwers 

verdichting noemen, zie visie Helpman Noord.  

 

 

 



Vervanging sportaccommodaties 

Als er in bestaande wijken sportaccommodaties worden gesloopt van een bepaalde kwaliteit, dan 

moet er minstens iets soortgelijks voor terug komen. Zie gebiedsagenda Zuid, in het verleden 

stonden er 3 sporthallen in stadsdeel Zuid. Daar is alleen een school gebonden gymzaal voor 

teruggekomen. 

Tenslotte nog :Raadsleden u bent gekozen om uw taak voor uw inwoners te doen daarom vragen wij 

om de gemeente de opdracht te geven om samen met Bewegen is Goud het Multifunctioneel  

Sportpaleis te realiseren op sportpark de Wijert. 

Uit het gesprek met de gemeente is ons duidelijk te kennen gegeven dat men op een opdracht van 

de raad wacht. 


